
REUNIÓ AMB REGIDORIA D'ESPORTS 
Dijous 27/02/2025 
 

Assistents: 

Per part de l'ajuntament: 
Francesc Ordoño. Regidor d'esport 
Albert Batlle. Tècnic d'esport 

Per part del Club Arts Marcials Papiol: 
Carlos Aguilar Velasco. Soci del club 
Miquel Julián. President del club 
 
En aquesta reunió, el regidor d’esports volia conèixer la situació i necessitats del club. 
 
Les pe�cions que s’han fet son: 

1- Noves ac�vitats (Aprovada) 

Tenim la possibilitat, a través d’un soci del club, de reac�var les classes al rocòdrom. Ens 
comenten que estudiaran la possibilitat d’ajudar-nos. 

2- Compe�cions a Papiol (En estudi) 
 
Estudiaran la possibilitat de donar suport econòmic o de material per con�nuar organitzant 
diferents esdeveniments espor�us a Papiol. 

3- Casal d’es�u (En estudi) 

Després de parlar sobre les diferents possibilitats (casal propi o col·laboració) miraran de parlar 
amb les en�tats implicades per a dur a terme ac�vitats a l’es�u de Judo. 

4- Alt nivell compe��u (En estudi) 
 
Algunes de les nostres compe�dores han arribat a ser campiones d’Espanya de Judo. Per 
aquest mo�u hem demanat un premi i/o reconeixement al seu esforç. Estudiaran com fer-ho. 
 
5- Estructura polivalent (Aprovada) 

Han aprovat que el club �ngui una estructura �pus CrossFit a la part de dalt per penjar els sacs 
de boxa. 

6- Material (Denegada, encara que es �ndrà en compte) 

Hem demanat la possibilitat d’adquirir graderies desmuntables per la part de dalt. Encara que 
s’estudiarà, molt probablement serà di�cil per la falta de pressupost. 

7-Suport econòmic (Aprovada) 
 
Vam demanar un augment de la nostra subvenció. Gràcies a l’esforç i millora del club en 
qualitat educa�va i l’augment de sòcies i socis, tenen el compromís de millorar dintre de les 
seves capacitats la subvenció que rep el club. 


